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Boerenbond en ABS staan versteld van DDT-
vondst
nieuws

Slechts 2,5 procent van de waterlopen is zuiver te noemen, niet meer dan een kwart heeft
een goede zuurstofkwaliteit en de verboden insecticide DDT wordt nog in heel Vlaanderen
aangetroffen. Dat blijkt uit een nieuw VMM-rapport over de waterkwaliteit in Vlaanderen.
Boerenbond en ABS reageren met ongeloof.
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Slechts 2,5 procent van de waterlopen is zuiver te noemen, niet meer dan een kwart heeft een goede
zuurstofkwaliteit en de verboden insecticide DDT wordt nog in heel Vlaanderen aangetroffen. Dat
blijkt uit een nieuw VMM-rapport over de waterkwaliteit in Vlaanderen. Boerenbond en ABS
reageren met ongeloof.
"Ik heb met stijgende verbazing kennis genomen van het rapport. Het gebruik van DDT is niet alleen
in België, maar ook in de rest van Europa al zo'n 40 jaar verboden. Ook aanverwante producten zijn
sinds lange tijd verboden. Hoe is het dan mogelijk dat de VMM toch nog op het product stuit?",
vraagt Roger Saenen, de woordvoerder van de Boerenbond, zich af. "De Belgische landbouwers zijn
verplicht om hun producten aan te kopen bij erkende verdelers, en die zijn uiteraard ook wel op de
hoogte van het verbod op DDT, dus staan wij voor een raadsel", aldus Saenen.
Saenen verbaast er zich nog het meest over dat het giftige product teruggevonden is in
oppervlaktewater, wat zou wijzen op recent gebruik, en niet in diepere grondlagen. "Dat laatste zou
eventueel nog kunnen. In de diepere lagen kan men altijd resten vinden van vroeger gebruik, maar
dit snap ik echt niet, zo luidt het.
Dezelfde geluiden weerklinken bij het Algemeen Boerensyndicaat. "Ik weet niet waar dit op slaat",
zo zegt ABS-woordvoerder Camiel Adriaens, "De enige mogelijkheid lijkt me dat de DDT
gevonden is in het slib van beken die niet meer worden gebruikt en die nooit gezuiverd zijn."
Volgens de Bond Beter Leefmilieu is nu duidelijk dat het de foute richting uitgaat met het
waterbeleid in Vlaanderen. Na jaren van trage maar gestage vooruitgang stagneert de kwaliteit van
het oppervlaktewater. Bedrijven en landbouw blijven ondermaats presteren, zo luidt het. De BBL wil
dat Vlaams minister van Leefmilieu Kris Peeters (CD&V) topprioriteit maakt van de scheiding
tussen hemelwater en afvalwater. Aan federaal minister van Leefmilieu Bruno Tobback (SP.A) wordt
gevraagd het pesticidenprogramma op poten te zetten.
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Meer informatie: VMM-jaarrapport 'Waterkwaliteit 2003'
Lees ook: geVILT: Henk Maeckelberghe (VMM): "Inspanningen van boeren niet in vraag stellen"
geVILT: Boeren mobiliseren boeren tegen nitraatvervuiling Zo gezegd: Paul Thomas (Aminal):
"Ook hoeveelheid grondwater baart zorgen"
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